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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:93 Åtgärder för att stärka kriminalvården

Vi har precis nåtts av att kriminalvården går upp i stabsläge. Detta på grund av 
det har varit i det närmaste fullt i häkten och anstalter under en ganska lång tid 
men att man nu ser ett ytterligare ökat tryck under hösten. Kriminalvården 
meddelar att beläggningen på anstalter nu är över 100 procent, och i häktena är 
beläggningen strax under 100 procent. Det skapar bland annat problem när 
intagna behöver omplaceras vid ordningsstörningar. 

Störst är platsbristen i den högsta säkerhetsklassen, klass 1, där intagna som 
dömts för allvarlig brottslighet, och som har en förhöjd risk för bland annat 
våldsutövande, fortsatt brottslighet och rymning, placeras.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att stärka kriminalvården och utöka 
antalet platser så att det finns plats för alla brottslingar i såväl häkten som på 
anstalter?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-23
Besvaras senast
2020-09-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


